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Kledingketen Bristol is door de coronacrisis in de problemen gekomen. Daarom spreekt het familiebedrijf met
de banken over de financiering. "Onze buffer is te klein geworden", zegt ceo Elise Vanaudenhove tegen het FD.

Eerdere onderhandelingen met de banken toen de Belgische winkels dicht moesten, liepen spaak. Uiteindelijk
moest de vastgoedtak van de familie bijspringen. "Met dat krediet konden we de crisis overbruggen. Overleven,
ja."

Waarover nu precies met de banken wordt gepraat, is niet duidelijk. "Het gaat niet alleen over het al dan niet
halen van onze convenanten, maar ook om de financiering op middellange termijn", aldus Vanaudenhove
tegen het FD.

Vanaudenhove zei onlangs al tegen De Standaard dat het aantal winkels waarschijnlijk van 250 naar 210 zal
dalen. Zowel in België als in Nederland gaan er verschuivingen plaatsvinden. Twintig winkels zijn niet future
proof en sluiten in elk geval.
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